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   Kommunstyrelsen 
   Huddinge kommun 
 
 
 
Lissma skolas framtid 
 
Flytta skolbyggnaden till närliggande område eller annan plats kommunen 
finner lämplig. 
 
Motiv 
 
Lissma skola berörs enligt de handlingar Huddinge hembygdsförening tagit del av, av 
utbyggnaden av tvärförbindelse Södertörn. Skolbyggnaden, som stod klar år 1920, ligger i 
vägen för den planerade leden. Vi har tidigare inte haft några särskilda synpunkter, men efter 
det att Beatebergsskolans byggnad, uppförd 1909, i början av november i år eldhärjades och 
brann ned till grunden har vi fått anledning att värna om skolbyggnaden. 
 
År1884 byggdes det första skolhuset i Lissma. Det revs 1985. Det var kyrkostämman som år 
1919 beslöt bygga nuvarande Lissma skola eftersom det första skolhuset var i uselt skick. (Se 
boken Lisma i Huddinge, författare Gunnel Jacobsen och utgiven av Huddinge 
hembygdsförening 2014).  
Skolverksamheten i Lisma skola upphörde 1959 och nyttjades därefter för 
lägerskoleverksamhet, Narconom och senare Huddinge MC-klubb, som under många år 
använde byggnaden som klubbhus men fått lämna huset inför förestående rivning och 
vägbyggnad. 
 
Skolbyggnaden är nu den näst äldsta bevarade skolbyggnaden i kommunen. Den är ett 
exempel på landsbygdsskola intill större gårdar (Björksättra, Kisala och Lissma). Den är 
utförd på ett sådant sätt att det inte är komplicerat att flytta den. 
 
Huddinge hembygdsförening föreslår därför en flyttning av byggnaden till närliggande 
område. För många år sedan väcktes tanke på att flytta rivningshotade byggnader till Sundby 
fritidsområde. Nu håller Ekologigruppen på uppdrag av er, Huddinge kommun, att färdigställa 
en områdes och utvecklingsplan och vår förhoppning är att om inte byggnaden kan flyttas åt 
sidan så den kan bevaras, att den kan få bli till glädje på Sundby för verksamhet. 
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